
 
Vastaus valtuustoaloitteeseen / Neristanin liikenneturvallisuuden 
parantaminen 
 
Kaupunginvaltuusto 18.03.2024 § 30  
  
 
 

 
Valtuutettu Anderson esitti seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
” Neristanissa katualue on perinteisesti ollut myös jalankulkijoiden 
käytössä, varsinkin talvella kun jalkakäytävät ovat talojen kivijalan 
eristykseen käytetyn lumen peitossa. Tämä käytäntö sopii hyvin 
historialliseen kaupunginosaan, mutta koska kaikki ajoneuvot eivät 
noudata nopeusrajoituksia seurauksena voi olla turvallisuusriski. Me 
allekirjoittaneet esitämme että kaupunki selvittää miten alueesta 
voisi tehdä liikenteellisesti turvallisemman ja kulttuurihistoriallinen 
ympäristö vaalien vielä viihtyisämmän. Mahdollisuus läpikulkuun ja 
asukkaiden pysäköintiin tulee kuitenkin säilyttää.” 
 
Liite A § 30 Allekirjoitettu valtuustoaloite 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti merkitä aloitteen pöytäkirjaansa ja saattaa 
sen kaupunginhallituksen käsittelyyn. 

 
 
Kaupunginhallitus 03.03.2025 § 105    
17/00.01.06/2024    
 
 
Valmistelija liikenneinsinööri Anette Korkiakangas, erityisasiantuntija Jouni 

Laitinen ja kaupunkisuunnittelupäällikkö Päivi Cainberg 
 
Neristanin liikennejärjestelyt ovat olleet mietinnässä myös 
kaupunkisuunnittelussa. Jalankulun ja viihtyisyyden parantaminen 
pelkillä liikennemerkeillä ei todennäköisesti johtaisi toivottuun 
lopputulokseen ja sen vuoksi on syytä miettiä muitakin vaihtoehtoja.  
 
Kaupunkisuunnittelussa on käynnistetty opinnäytetyön 
katuluokituksen tarkastamisesta. Tämä pitää sisällään katujen 
luokituksen tarkemman arvioinnin – Myös Neristan kuuluu 
tarkasteltavaan alueeseen. Opinnäytetyössä pohditaan katujen 
merkitystä liikenteellisesti sekä jatkossa huomioitavia asioita 
kyseisillä kaduilla niiden luonteiden perusteella. Aloitteessa esitetty 
selvitys alueen liikenneturvallisuuden ja viihtyisyyden tarkastelusta 
on siis jo käynnistynyt. Mikäli kyseinen opinnäytetyö ei esitä 
tarpeeksi tarkkoja toimenpiteitä Neristanin osalta, jatkamme asian 
tutkimista tarkemmalla selvitystyöllä. 
 

Kaupunginjohtaja Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että valtuusto 
 

1. merkitsee tiedoksi annetun selvityksen. 
 



2. katsoo aloitteen tulleen käsitellyksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi päätösesityksen. 
 
 


